

# الشروط والأحكام: عرض بيت التمويل الكويتي و"كليرترب" عدم نيست من سيعين سيتان ما مست

## **Terms & Conditions: KFH and Cleartrip Offer**

#### Offer details:

Get (15%) instant discount on flight and hotel booking done on Cleartrip website (**cleartrip.bh**)/app using Kuwait Finance House ("KFH") Mastercard Credit Card ("Offer").

- The Offer is valid for one hotel booking and one flight booking per customer.
- For flight bookings: BHD (50) for round trip flight booking or BHD (35) for one-way flight booking, is the maximum discount applicable per customer.
- For hotel bookings: BHD (50) for hotel booking, is the maximum discount applicable per customer.

Offer period: 7th October to 5th November 2025.

#### How to avail the offer:

- Use KFH Mastercard World Elite, World or Platinum Credit Card (including AUB-branded Premier or Rewards Credit Card) to make payment for flight and/or hotel booking done on Cleartrip website post login or on the app.
- The discount will be applied when you enter your KFH
  Mastercard Credit Card details, the offer code "KFH15" in
  the coupon code box and click on 'Apply' to complete your
  booking.

## Other Terms & Conditions:

- This promotion is only eligible for KFH Mastercard Credit Cardholders.
- 2. Eligible cardholders can avail of the discount for one flight and one hotel booking only, per customer.
- 3. Discount is not applicable for Apple Pay or Samsung Pay.
- The mode of transaction is through Cleartrip mobile app and website (cleartrip.bh) only.
- The Offer cannot be used in conjunction with any other offer on the platform.
- 6. To avail the Offer, the customer is required to register and login on Cleartrip website or app.
- 7. Travel and stay period: Open with no blackout dates.
- 8. The Offer is only valid on bookings that are paid upfront (not valid for Pay Later hotels).
- The Offer is valid when the full payment is made using the KFH Mastercard Credit Card.
- For hotels, the discount is applied to the total booking amount, excluding taxes (if any).
- For flights, the discount is applied to the total booking amount excluding taxes (if any).
- 12. KFH and Cleartrip reserve the right, at their sole discretion, to enhance the terms of the Offer.

#### تفاصيل العرض:

احصل على خصم فوري يصل إلى (15%) على حجز الطيران أو الفندق عبر موقع/تطبيق "**كليرترب**" باستخدام بطاقة ماستركارد الائتمانية من بيت التمويل الكويتي ("البنك") ("العرض").

- العرض صالح لحجز فندق واحد وحجز رحلة طيران واحدة لكل عميل.
- لحجوزات الطيران: الحـد الأقصى للخصم المُطبق لكل عميل هو (50) ديناراً بحرينيـاً على رحلات الذهـاب والإياب أو (35) ديناراً بحرينيـاً على رحلات الذهاب فقط.
- لحجوزات الفنادق: الحد الأقصى للخصم المطبق لكل عميل هو (50) ديناراً بحرينياً.

**فترة العرض:** من 7 أكتوبر 2025م إلى 5 نوفمبر 2025م

#### كيفية الاستفادة من العرض:

- استخدم بطاقة وورلد إيليت، وورلد أو البطاقة البلاتينية ماستركارد الائتمانية ) بالإضافة إلى بطاقة بريميير أو ريواردز التي تحمل شعار البنك الأهلي المتحد) من البنك لدفع ثمن رحلة الطيران أو حجز الفندق الذي يتم عبر موقع أو تطبيق "كليرترب".
- سيتم تطبيق الخصم عند إدخال تفاصيل بطاقة ماستركارد الائتمانية الخاصة بك من البنك، ورمز العرض "KFH15" في مربع رمز القسيمة والنقر فوق "تطبيق" لإكمال الحجز.

## الشروط والأحكام الأخرى:

- ينطبق هذا العرض على حاملي بطاقات ماستركارد الائتمانية من البنك فقط.
- يمكن لحاملي البطاقات المؤهلين استخدام الخصم لرحلة واحدة وحجز فندق واحد فقط لكل عميل.
  - الخصم غير قابل للتطبيق عند الدفع باستخدام أبل بي أو سامسونغ بى.
  - 4. تتم المعاملة من خلال الموقع الإلكتروني وتطبيق "كليرترب" للهاتف المحمول.
    - 5. لا يمكن استخدام العرض مع أي عرض آخر على المنصة.
  - 6. للاستفادة من العرض، يجب على العميل تسجيل الدخول على الموقع أو تطبيق "كليرترب".
    - 7. فترة السفر والإقامة: مفتوحة دون تواريخ حجب.
- 8. العرض صالح فقـط على الحجوزات المدفوعة مقدماً (العرض غير صالح لحجـوزات الفنادق بالدفع لاحقاً).
  - 9. يسري العرض عند سداد كامل المبلغ باستخدام بطاقة ماستركارد الائتمانية من البنك.
- 10. بالنسبة للفنادق، يتم تطبيق الخصم على إجمالي مبلغ الحجز، باستثناء ضريبة القيمة المضافة (إن وجدت).
- 11. بالنسبة للرحلات الجوية، يتم تطبيق الخصم على إجمالي مبلغ الحجز، باستثناء ضريبة القيمة المضافة (إن وجدت).
- 12. يحتفظ البنك و"كليرترب" بالحق، وفقاً لتقديرهما الخاص، في تحسين شروط العرض.



# الشروط والأحكام: عرض بيت التمويل الكويتي و"كليرترب"

## **Terms & Conditions: KFH and Cleartrip Offer**

- Purchase reversals, refunds, and transactions disputed by the customer are excluded from this Offer.
- 14. KFH and Cleartrip shall not be liable for any loss whatsoever and of any kind to the customer that could be related to this Offer.
- 15. By availing the Offer, the cardholder indicates agreement to be bound by these special terms and conditions governing this offer only. The Terms and Conditions for Issuance and Use of Credit Cards of KFH and the other generic Terms and Conditions of Cleartrip will continue to apply unless it contradicts these special terms.
- 16. These special Terms and Conditions and its amendments from time to time shall be governed by the laws of Kingdom of Bahrain to the extent that such laws do not conflict with the rules and principles of Shari'a and subject exclusively jurisdiction of its Courts.
- 17. In the event of any conflict between the Arabic and English texts, the Arabic text shall prevail.

- 13. يتم استبعاد عمليات إلغاء الشراء والمبالغ المستردة والمعاملات المتنازع عليهـا من قبـل العميل من هذا العرض.
  - 14. لا يتحمل البنك و"كليرترب" مسؤولية أي خسارة مهما كانت ومن أي نوع للعميل والتي قـد تكـون مرتبطة بهذا العرض.
  - 15. من خلال الاستفادة من العرض، يشير حامل البطاقة إلى موافقته على الالتزام بهذه الشروط والأحكام الخاصة التي تحكم هذا العرض فقط. وسوف يستمر تطبيق شروط وأحكام إصدار واستخدام بطاقات الائتمان الصادرة عن البنك والشروط والأحكام العامة الأخرى لـــ "كليرترب" ما لم تتعارض مع هذه الشروط الخاصة.
- 16. تخضع هذه الشروط والأحكام الخاصة وتعديلاتها من وقت لآخر لقوانين مملكة البحرين بمـا لا يتعارض مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية وتخضع حصرياً للاختصاص القضائي لمحاكمها.
- 17. في حال وجود أي تضارب بين النصين العربي والإنجليزي، فيعمل بالنص العربي.